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ZÁPIS 

z jednání Výkonného výboru OSH Trutnov 

konaného 09. března 2023 od 16:00 hod. v kanceláři OSH Trutnov 

Účastníci jednání 

Jan Černý JČE P Václav Schreier (1) VSC O 

Lukáš Petr LPE P Vít Vondra (2) VVO P 

Julie Burdychová JBU P Pavel Borůvka (3) PBO P 

Martin Matoušek MMA P Jiří Beran (4) JBE P 

Petr Řehůřek PŘE P Petr Čtvrtečka (5) PČT P 

Petr Hepnar PHE P Jiří Dufek (6) JDU O 

Tereza Pelcová (kancelář) TPE P Dana Čápová (7) DČA P 

Josef Jiránek (OKRR) JJI P Vratislav Lánský (8) VLA P 

      

Hosté 

Ivan Kraus IKR P Vilém Kaňka  VKA P 

Oldřich Sedláček OSE P Markéta Zavřelová  MZA P 

      

P – přítomen, O – omluven, N – nepřítomen 

Jednání svolal starosta OSH Trutnov s tímto programem: 

1. Zahájení, schválení nahrávání zasedání, programu, případné doplnění, volba zapisovatele a 
ověřovatelů zápisu. 

2. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání VV OSH TU 

3. Stálé body k jednání, viz plán práce a informace z odborných rad a vyšších orgánů SH ČMS. 

4. Stav účtu k 28.02.2023 a stav účetnictví. Čerpání rozpočtu za rok 2022 + výsledek hospodaření. 

5. Informace o průběhu inventarizace. 

6. Jmenování likvidátora pro SDH Zdobín. 

7. Oslavy a výročí založení SDH v roce 2023. 
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8.  Informace o VVH okrsků. 

9.  Příprava shromáždění představitelů SDH – program, předsedající, zapisovatel, ověřovatelé 
zápisu, členové návrhové, volební a mandátové komise, prezence. 

10. Stav příprav LT v Bílých Poličanech. 

11. Různé. 

 

1. Zahájení, schválení nahrávání zasedání a programu, případné doplnění, volba zapisovatele a 

ověřovatelů zápisu  

Starosta OSH Trutnov Jan Černý přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání. 

Zapisovatelem byla navržena Tereza Pelcová, ověřovateli zápisu Martin Matoušek a Vít Vondra.  

Usnesení č.2023/22 VV schvaluje nahrávání zasedání, zapisovatele, navržené ověřovatele 

Martina Matouška a Víta Vondru.  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

2. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání VV OSH TU 

 

Svolání jednání s KSH za účasti HVLT a OKRR pověřen Jan Černý. 

Plnění: v řešení 

OORM žádá kancelář o zajištění diplomů, pohárů a prezenčních listin. 

Plnění: v řešení 

Oslovení sborů, které nemají provedené registrace, zajistí pracovnice kanceláře do 17.2. 

Plnění: splněno 

Pracovnice kanceláře dodá kopii prezenční listiny k faktuře za školení vedoucích MH v Radvanicích. 

Plnění: v řešení 

Inventarizace  

Plnění: v řešení 

Pracovnice kanceláře zaúčtuje nově pořízený DHM, DDHM a DNM do 28.2.2023 ve spolupráci s Dášou 

Bittnerovou. 

Plnění: splněno 

Žádost starosty OSH starostům okrskům o požádání sborů k dodání dokumentů za rok 2022 a uhrazení 

členských příspěvků, dle seznamu na webu OSH Trutnov. 

Plnění: splněno 

Josef Jiránek zpracuje přehled dotačních titulů pro SDH a JSDH k vyvěšení na web OSH a předání sborům. 

Plnění: v řešení 

Vratislav Lánský připraví textaci o spolupráci HZS s ORR a jednotkami SDH. 

Plnění: v řešení 

Pracovnice kanceláře dokončí dílčí dohody pro vyúčtování roku 2022. 

Plnění: v řešení 

U: Jan Černý připraví podklady v součinnosti s kanceláří OSH. 

Plnění: splněno 

U: Pracovnice kanceláře pošle žádost na MěÚ pronájmu velkého sálu. 

Plnění: splněno 
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Usnesení č.2023/23 VV bere kontrolu plnění na vědomí. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0  

 

3. Stálé body k jednání, viz plán práce a Informace z odborných rad a vyšších orgánů SH ČMS. 

OORM:  

V sobotu 4.3.2023 proběhlo společné školení rozhodčích a vedoucích MH. Školení se zúčastnilo 
celkem 62 lidí. Vše proběhlo bez větších problémů. V části pro mládež pomohl s výkladem 
směrnic host Josef Záliš.  
Byli obvolány kolektivy, aby dodaly jmenné seznamy, k již odevzdaným registračním listům. 
Dále je potřeba dohlásit všechny dospělé, které se zúčastní postupových soutěží. 
Na radě mládeže vytvořili do kroniky přehled celoroční činnosti. 
Vítěz v 60 m nás bude reprezentovat na MČR. 
Smlouva se společností Vitesco Technologies Czech Republic s.r.o., byla podepsána a finanční 
dar bude použit na ceny v okresním kole hry Plamen.  
 
Rada mládeže žádá KSH o zapůjčení PS 12 na okresní kolo hry Plamen.  

OORR:  

Ve středu 8.3. proběhlo jednání rady, kterého se zúčastnil Jakub Horák z HZS Trutnov. Okrsky 
osloveny o kontrolu JPO ve svých okrscích. Vznikly nesrovnalosti v seznamu odbornosti hasič 
III. a II. Odznaky pořízené v 70. a 80. letech jsou pojmenovány jako vzorný hasič. Tento název 
již nebudeme měnit.  

OORP:  

Petr Řehůřek připomněl datumy vyhodnocení POODM. 
Vyhodnocení okresního kola 17. března 9:00 v kanceláři OSH.  
Předání ocenění 12. května HZS Trutnov. 
Vyhodnocení krajského kola 21. dubna. 
Předání ocenění 26. května. 
 
Celostátní školení preventistů se přesouvá na 6.-7.října Přibyslav. 
 
Ministerstvo Vnitra navázalo spolupráci na prevenci obyvatelstva. 
 
Po území KRNAPU budou rozmístěné tabule s QR kódem, kde se návštěvníci dozví instrukce, 
jak nakládat s otevřeným ohněm v Národním parku.  

Vyšší orgány: 

Ivan Kraus informoval o jednání kraje, které proběhne 14. března, bude projednáno zajištění 

pořádaných akcí a kolaudaci školícího střediska. SH ČMS svolá příslušníky, kteří reprezentovali 

ČR v Celii. Plán práce je veřejně dostupný na webových stránkách.  
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Po upřesnění informací od Ivana Krause o školícím středisku v Bílých Poličanech, kde proběhla   

v předchozím týdnu reportáž v médiích s hejtmanem Královéhradeckého kraje, že bylo vybudováno 

školící středisko pro jednotky obcí se spustila velice žhavá diskuze všemi směry proč se toto dovídáme 

až přes média a nikdo neinformoval výkonný výbor i přesto že na posledním VV se o tomto tématu 

vedla velká diskuze a  závěr byl, že jsme chtěli  kontaktovat hejtmana a vedení SH ČMS jak je to vše 

plánovanou dál se školou  a bojovat za zachování školy, tak po měsíci je informace úplně jiná a dávno 

vše již bylo rozhodnuto. Současně se spustila diskuze jak je to s majetkem hasičské pojišťovny a s 

prodejem zámku a všech pozemků, kde jsme se dotazovali také Ivana Krause, jak je to s prodejem 

zámku, který probíhá. Z toho všeho pravděpodobně plyne, že vedení SHČMS již má asi dávno 

rozhodnuto o zrušení hasičské školy. Následně proběhly informace, že školení jednotek by měli 

provádět stanice HZS, ale to vše je ve fázích plánů a příprav, proto jsme rozhodli, aby před 

shromážděním představitelů byl zaslán dopis vedení SH ČMS s danými body a s těmi aby nás seznámilo  

na shromáždění představitelů okresu. 

 

4. Stav účtu k 31.01.2023 a stav účetnictví. 

Pracovnice kanceláře seznámila přítomné se stavem účtu k 28.02.2023, který činí 954 380,- Kč. 

Stav pokladny je 59 990,- Kč. 

Usnesení č.2023/24 VV bere na vědomí stav účtu a poklady OSH Trutnov. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

Seznam sborů, kteří nemají zaplacené členské příspěvky: 

Janské Lázně, Kohoutov, Malá Úpa, Velká Úpa 

 

5. Informace o průběhu inventarizace. 

Úkol Inventarizace skladu v Radvanicích a v Bílých Poličanech stále trvá. 

Po dokoupení nových radiostanic, byly všechny radiostanice očíslovány 201/1-12.  

 

6. Jmenování likvidátora pro SDH Zdobín. 

Jan Černý navrhl Patra Čtvrtečku, aby se stal likvidátorem SDH Zdobín. Ten souhlasil.  

Usnesení č.2023/25 VV schvaluje navrženého likvidátora Petra Čtvrtečku. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 
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7. Oslavy a výročí založení SDH v roce 2023 

150 let SDH Bernartice     24.6.2023 

150 let SDH Dvůr Králové nad Labem  7.10.2023 

150 let SDH Horní Maršov    12.8.2023 

145 let SDH Jívka      4.8.2023 

140 let SDH Velké Svatoňovice    23.9.2023 

140 let SDH Bílá Třemešná     24.6.2023 

140 let SDH Velký Vřešťov    27.5.2023 

135 let SDH Petrovice     není znám termín 

135 let SDH Strážkovice     není znám termín 

135 let SDH Odolov     není znám termín 

135 let SDH Nové Lesy     17.6.2023 

130 let SDH Klášterská Lhota    13.5.2023 

110 let SDH Kvíčala      3.6.2023 

 

8. Informace o VVH okrsků. 

Do kanceláře OSH odevzdalo Zprávy z VVH pouze 5 okrsků z 9. 

Zprávu neodevzdaly:  okrsek č. 4 

    okrsek č. 5 

    okrsek č. 6 

    okrsek č. 8 

 

Okrsek č. 1 požaduje o přejmenování na okrsek Žacléřsko. 

Dále navrhuje do funkce člena OKRR pana Aleše Kubíčka z SDH Žacléř. 

 

Okrsek č. 4 neodevzdal Zprávu z VVH, ale doručili zápis z jednání VVH, kde starosta okrsku Jiří Beran 

podal rezignaci na svou funkci. Novou starostkou okrsku byla schválena Markéta Zavřelová z SDH 

Žireč a tímto jí navrhují do funkce člena VV. 

 

Okrsek č. 7 ve své Zprávě z VVH navrhuje do funkce člena OKRR paní Silvii Fléglovou z SDH Javorník. 
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Okrsek č. 9 navrhuje do funkce člena VV nově zvoleného starostu okrsku pana Viléma Kaňku z SDH 

Svoboda nad Úpou. 

 

Diskuse nad VVH okrsků. 

 

9. Příprava shromáždění představitelů SDH – program, předsedající, zapisovatel, ověřovatelé 

zápisu, členové návrhové, volební a mandátové komise, prezence. 

 VV byl seznámen s návrhem jednacího a volebního řádu, oba dokumenty byly po drobných 

úpravách schváleny, byly doplněny jména řídících členů a jednotlivých komisí. Návrhy na doplnění 

programu bude možné doručit do 13.3.2023. Sál na jednání je zajištěn.  

U: Pracovnice kanceláře rozešle pozvánky jednotlivým SDH, ZH, hostům a kandidátům na příslušné 

funkce. 

Usnesení č. 2023/26 VV schvaluje vypracovaný program, jednací a volební řád.  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

 

Při pozvání zástupce SH ČMS a HVP, bude součástí pozvánek také pár otázek týkajících se Bílých Poličan. 

Odpovědi na tyto otázky by měly být zodpovězeny na Shromáždění představitelů SDH. 

 

10. Stav příprav LT v Bílých Poličanech. 

Starosta KSH Ivan Kraus informoval, že táboru bude k dispozici tábořiště, WC, sprchy a zdravotní 
místnost. Cena nájemného se zatím neví.  

Koncem dubna by mohla být provedena společná inventura.  

Matrace, které jsou ve školícím centru bude možné přesunout do krajské budovy.  

Cena nájemného od školícího centra bude podle informací nejspíše stejná jako minulý rok.  

Úprava směrnice – doplnění bodu IV. Hospodaření a komunikace tábora 

§ 16 Vnější komunikace tábora včetně komunikace s jinými organizačními 

jednotkami SHČMS musí být schválena starostou OSH, případně pověřeným 

zástupcem OSH.  

 

Usnesení č. 2023/27 VV schvaluje výše uvedené doplnění bodu ve směrnici tábora 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

11. Různé 
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Jan Černý informoval, o prodeji automobilu. Ten se prodal za 220 000,- Kč. Dále navrhl, aby se tato 

částka z prodeje vložila na spořící účet. Bude tím tvořit rezervu, kterou OSH momentálně nemělo. 

 

Usnesení č. 2023/28 VV schvaluje vložení částky z prodeje automobilu na spořící účet 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

Dana Čápová požádala o dokoupení dezinfekce a chladivého spreje do zdravotnického batohu. 

U: Pracovnice kanceláře dokoupí požadované vybavení. 

Dále se dotazovala, kdo má na starosti vkládání získané odbornosti do evidence členů. 

Pracovnice kanceláře odpověděla, že ona, pokud je daná odbornost v rozsahu okresu.  

 

Jan Černý přednesl směrnici cestovních náhrad, kterou vydalo SH ČMS.  

K tomuto tématu proběhla diskuse.  

Usnesení č. 2023/29 VV přesouvá schválení směrnice cestovních náhrad na další jednání, aby se 

každý s touto směrnicí mohl podrobněji seznámit.  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

 

Jednání bylo ukončeno v 20:10 

 

Ověřovatelé zápisu:  Martin Matoušek, Vít Vondra 

 

Zapsala: Tereza Pelcová  


